



# HKMA David Li Kwok Po College

## 香港管理專業協會李國寶中學

### Application for Secondary 1 Admission 中一入學申請表

Application Number 申請編號：  
(To be completed by the College 由本校填寫)

#### I Personal Particulars 個人資料

As shown on the student applicant's HKID Card/Passport 請填寫學生申請人香港身份證/護照上姓名

Name in English

英文姓名

Family Name 姓氏

Given Name 名

Alias\* 英文別名

Name in Chinese\*

中文姓名\*

Date of Birth

出生日期

Sex

性別

\*If applicable 如適用

dd 日 mm 月 yy 年

Student Applicant's  
Recent Photo  
學生近照

Residential Address

in English

英文住宅地址

Residential Address

in Chinese

中文住宅地址

Residential Tel. No.

住宅電話號碼

Place of Birth

出生地點

HK ID Card/Passport No.

香港身份證/護照號碼

Nationality

國籍

#### II Family Information 家庭資料

	Parent (Father) 家長 (父)	Parent (Mother) 家長 (母)	Guardian 監護人
Name in English 英文姓名			
Name in Chinese 中文姓名			
Relationship to Student 與學生關係	----	----	
Contact Tel. No. 聯絡電話號碼			
Name of Employer/Company 僱主/公司名稱			
Occupation/Position 職業/職位			

Name(s) and class(es) of sibling(s) or relative(s) studying at our College, if any:

就讀本校的兄弟姊妹或親屬姓名及班別 (如有者) :

Name 姓名 : \_\_\_\_\_ Year(s) and class(es) attended 就讀年份及班別 : \_\_\_\_\_

Relationship to the student applicant 與學生申請人關係 : \_\_\_\_\_



## VI Self-introduction 自我介紹

*This section is compulsory and must be completed by the student applicant*

本部份必須由學生申請人填寫

Please give a brief description about yourself and your interests in no more than 250 words (either in English or Chinese).

請以不多於250字介紹自己及個人興趣（英文或中文）。

## VII Documents Required 所需文件

1. 4 stamped envelopes (with stamps of \$2.8 affixed on each) showing the name and postal address of the student applicant (applicable for Stages 1 & 2 only)  
四個寫上學生申請人姓名及郵遞地址，並貼上\$2.8郵票之信封（只適用於第一及第二階段申請）
2. Application Fee: \$50 (in cash only) (non-refundable)  
報名費：\$50（只限現金）（概不退還）
3. Please enclose COPIES of the following documents and put a '✓' in the appropriate boxes.  
請附下列各證明文件之副本，並於適當空格加上「✓」號。
  - Student applicant's HKID Card/Passport  
學生申請人之香港身份證／護照
  - Student applicant's Primary 6 Student Record Form (applicable for Stages 1 & 2 only)  
學生申請人之小六學生資料表（只適用於第一及第二階段申請）
  - Student applicant's Admission Slip (applicable for Stage 3 only)  
學生申請人之入學註冊證（只適用於第三階段申請）
  - Proof of residential address in English (within the past 3 months), e.g. an electricity bill  
英文住址證明（最近三個月內），如電費單
  - Student applicant's **academic report cards for the past 3 years**  
學生申請人過去三年之成績表
  - Relevant certificates, awards and/or proof of extra-curricular activities, if any  
證書、獎狀及／或參與課外活動的證明（如有者）

### Remarks 備註：

- (1) In Stage 1 admission, all student applicants will be granted an interview. In Stage 2 and Stage 3 admission, only those shortlisted applicants will be invited for interview.  
所有第一階段的學生申請人均會獲得面試機會。於第二及第三申請階段，則只有通過遴選的申請人獲安排面試。
- (2) Application forms, application fees and other documents submitted can neither be cancelled nor retrieved.  
申請表、報名費及文件一經遞交，一概不可撤消或取回。

I confirm that the information and the documents I provided are true and complete. I understand the Secondary 1 admission procedures of HKMA David Li Kwok Po College and hereby authorize HKMA David Li Kwok Po College to contact any necessary party for verification or further information at any time.  
本人證實所提供之各項資料及文件均屬詳實。本人明白香港管理專業協會李國寶中學的中一入學申請程序，並授權香港管理專業協會李國寶中學在有需要的情況下向有關機構查詢或索取更多資料。

Signature of Parent/Guardian:  
家長／監護人簽署

Date:  
日期

HKMA David Li Kwok Po College Admissions Office Tel. 電話：2626 9100

香港管理專業協會李國寶中學新生入學組 Fax 傳真：2626 9311

8 Hoi Wang Road, Mongkok (West), Kowloon Email 電郵：college@hkmadavidli.edu.hk

九龍旺角（西）海泓道8號 Website 網址：http://www.hkmadavidli.edu.hk